

Invitation to Participate in focus group

邀请您参加专题小组讨论

Burnet Institute and Hepatitis B Voices Australia are developing a hepatitis B health promotion campaign for the Chinese community.

伯内特研究所和澳大利亚乙肝之声正在为华人社区筹划乙肝健康宣传活动。

We are looking for your input to help us. We are seeking people living with hepatitis B and general community members from the Chinese community to join our focus groups. We will host several online focus groups (use your phone, laptop or iPad) and one face-to-face focus group in Melbourne. Groups will be hosted in Mandarin.

我们希望得到您的意见和建议。我们正在寻找华人社区里的乙肝患者和非患者加入我们的专题小组讨论会。我们将举办几场线上小组讨论（可以使用手机、笔记本电脑或平板电脑），并在墨尔本举办一场线下的专题小组讨论。小组讨论活动将以普通话进行。

What's Involved? - 需要做些什么？

- **Focus group:** We want to hear what you think about hepatitis B and get your feedback on the messages and ideas created for the campaign
- **专题小组讨论内容：** 我们想听听您对乙肝的看法，并希望获得您对本次宣传活动的信息和做法的反馈。
- **Duration:** up to 60 minutes
- 时长：60分钟以内
- **Reimbursement:** You will be reimbursed for your time.
- 报销：我们将为您付出的时间提供补贴。
- **When:** during the week of 26th January and 2nd of February 2026
- 时间：2026年1月26日当周及2月2日

Why Your Opinion Matters - 为什么您的意见很重要

Your feedback will help us understand what works well and what can be improved. It will help to make a more meaningful campaign for your community.

您的反馈将帮助我们了解我们在哪些方面做得好，在哪些方面需要改进。这将有助于在您的社区开展更有意义的宣传活动。

How to Get Involved - 如何参与

If you are interested in participating, please contact **Zhenni Jiang** from Hepatitis B Voices Australia at zhenni@hepbvoices.au

如果您有兴趣参与，请联系澳大利亚乙肝之声的 **Zhenni Jiang**，电子邮箱为 zhenni@hepbvoices.au

Thank you for contributing to making our hepatitis B campaign even better!

感谢您为使我们的乙肝防治宣传活动的完善所做的贡献！

